



Dr. Margaret McKinnon, PhD, C Psych.
Professor and Associate Chair, Research, Department of
Psychiatry and Behavioural Neurosciences, McMaster
University

Margaret McKinnon, Ph. D., C Psych.
Professeure agrégée et associée de recherche au
Département de psychiatrie et de neurosciences
comportementales de l'Université McMaster

Dr. McKinnon serves as the Homewood Research Chair in Mental Health and Trauma and as Professor and Associate Chair, Research in the Department of Psychiatry and Behavioural Neurosciences at McMaster University. She is also the Research Lead in Mental Health and Addictions at St. Joseph's Healthcare Hamilton and a Senior Scientist at Homewood Research Institute.

Dr. McKinnon is known for her work characterizing trauma-related illness and PTSD among military members, Veterans, first responders, and survivors of childhood abuse and trauma. She is also involved in the development and testing of novel treatment interventions aimed at often-unexplored aspects of PTSD and trauma, including guilt and shame, moral injury, dissociation, and cognitive dysfunction.

Margaret McKinnon est titulaire de la Chaire Homewood en santé mentale et en traumatisme et est professeure agrégée et associée de recherche au Département de psychiatrie et de neurosciences comportementales de l'Université McMaster. Elle est également responsable de la recherche en santé mentale et en toxicomanie au St. Joseph's Healthcare de Hamilton et elle est la scientifique principale au Homewood Research Institute.

M^{me} McKinnon est bien connue pour son travail caractérisant les maladies liées aux traumatismes et le TSPT chez les militaires, les vétérans, les premiers intervenants et les survivants de mauvais traitements et de traumatismes infantiles. Elle a également participé à l'élaboration et à la mise à l'essai de nouvelles interventions thérapeutiques visant des aspects souvent inexplorés du TSPT et des traumatismes, y compris la culpabilité et la honte, les blessures morales, la dissociation et le dysfonctionnement cognitif.